
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Mandag den 19. september 2016 kl. 19.00 –21.30 

Afbud: Jeanette og Kirsten 

Sang: nr 163 – ”Septembers himmel er så blå” 

Elevrådet: Konstitueret: Emil er formand, Kajsa er næstformand. 
Der har været afholdt trivselsdag, og på trods af lidt kludder med 
rækkefølgen af poster, var det en god dag.  

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af referat 
 
Godkendt uden kommentarer. 

 
2. Ansættelsesudvalg (MS) 

 
Der plejer at være et fast ansættelsesudvalg. Der er nedsat et udvalg til ansættelse af teknisk 

serviceleder, men nu skal der bruges et udvalg til ansættelse af pædagoger.  
Udvalget består fast af Dorthe og Kasper. Roselind og Johannes står klar som suppleanter. 
Samtaler til ansættelse af pædagoger er mandag den 3. oktober kl. 15:30 eller 16. 
Jette Lund er medarbejderrepræsentant, Nina og Majbrit er lederrepræsentanter. 

 
3. Inklusion – Status på Gram Skole (Dorte + MS) 

Orientering 
 

Opfølgning fra sidste SB møde.  
 
Er der udfordrede børn i en klasse, er der forskellige veje lærere og ledelse kan gå, for at få hjælp til 

opgaven. Første skridt er kontakt til rådgivningsteam vest, derudover er der blandt andet 
mulighed for ”Håndsrækning”. Der samarbejdes ligeledes med inklusionskonsulenterne, 
kommunalt projekt. 
 

Er der tale om et barn, hvor vi som skole, ikke kan skabe de rigtige muligheder for barnets 
udvikling, kan barnet blive visiteret til andet tilbud. 
 



 

 

 

4. Præsentation af nationale test-resultater for skoleåret 2015-2016 (MS) 
Orientering og drøftelse 
 

De nationale resultater for skoleåret 2015/2016 er stadig ikke kommet, hvorfor det kun er skolens 
resultater der blev gennemgået.  

Når de nationale tal kommer, kan vi sammenligne med skolens resultater. 
 

Majbrit undersøger hvilket talmateriale der kan lægges ud på Intra og hjemmesiden. SB finder det 
formålstjenlig om de modeller Majbrit har lavet, kan lægges ud. I de nationale resultater 
tæller C-huset med, det gør de ikke i skolens egne tal. SB påpeger, at tallene på den måde 
ikke er direkte sammenlignelige. 
 

5. Forslag til definition af kerneopgaven + årshjul fra universerne (MS) 
(Bilag vedhæftet – Kerneopgaven) 
 

Årshjulene er under udarbejdelse 
 
I uge 26 brugte det pædagogiske personale nogle timer på at definere skolens kerneopgave: 

 
”Personalet på Gram Skole vil sammen skabe grobund for et lærende miljø, så barnet 

gennem dannelse og personlig udvikling kan mestre livet” 
 
De understregede dele er SB’s forslag til ændringer. 
 
Kerneopgavebegrebet er det, medarbejderne kommer på skolen for at levere.  
 
Forslaget til ændringer drøftes på PP møde.  
 
Årshjul: 
 
De enkelte universer har udarbejdet forslag til årshjul. Det er tanken, at årshjulet er et papir der gør, 

at elever, forældre og lærere på forhånd kan se hvad det er eleverne skal henover året og 
årgangene. 

 
SB giver ros til udarbejdelsen af årshjulet.  
 
 

6. Skolebod – Forandringer (NJ + MS) 
 

Fra elevrådet er der et stort ønske om at kunne benytte MobilePay. Det er dog et problem, at der er 
gebyr såfremt der er tale om erhverv. 1 krone pr. transaktion.  

SWIPP er gratis – men mindre kendt.  



 

 

 

 
Der vil i den kommende periode være et forsøg med mad fra Fritidscenteret. Fra mandag 
den 26. september vil der være en morgenmadspose. Der leveres i begyndelsen 30 poser 
dagligt. Indholdet er sundt. Senere vil der blive leveret foccaciabrød, pizzasnegle, pølsehorn 
osv.  

 
På næste SB møde følges der op på tiltaget.  
 
 

7. Økonomi (LA) 
(Bilag udsendes) 
 

Lars gennemgik budgetopfølgningen pr. 1. september.  
 

8. Legepladsrapport (MS) 
Orientering 
(Bilag vedhæftet) 
 

I rapporten fra sidste legepladsgennemgang fremgår det, at der ikke er graverende fejl og mangler. 
Det eneste er nogle legeredskaber der mangler den lovpligtige mærkning. 

 
9. Forældreinput til Brugerportal (Dorte + MS) 

(Bilag vedhæftet) 
 

Udsættes til næste møde 
 

10. Nedsættelse af udvalg til høringssvar til budget 2017 (Dorte) 
 

Der forventes tal fra kommunen torsdag – hvorfor der nedsættes et udvalg til udarbejdelse af 
høringssvar, idet der ikke er et SB møde inden svarfristen. 

 
Udvalget består af: Dorte Bossen, Jette Lund og Lars Nielsen 
 
 

11. Evt. 
- Deltager til konferencen ”Med stof til eftertanke” 
  https://issuu.com/10vk/docs/invitation_til_konference_0bc209a44e8369/1 

 
Kasper og Lars deltager i konferencen på Hotel Harmonien mandag den 3. oktober kl. 09 til 15. Bo 

Vesterbye kontaktes vedr. tilmelding. 
 

- Lærernes dag 
 

https://issuu.com/10vk/docs/invitation_til_konference_0bc209a44e8369/1


 

 

 

Onsdag den 5. oktober er der lærernes dag. Der er frugtordning om onsdagen – så der arbejdes på en 
speciel frokostpose fra Fritidscenteret til alle lærere. Husk flaget! Elevrådet skriver kort! 

 
- Julegave? 

 
Der arbejdes på en gave 
 

- Mælkesituationen: 
 
Pt. er der 20 elever der benytter mælkeordningen.  
 

- Fra Skole og Forældre er der kommet et tilbud om et E-læringsforløb. Der udsendes 
information til SB.  

 
- Tilbud fra Fritidscenteret om tilbud om E-sport. Det vil ske i løbet af 2017. 

Fritidscenteret vil tilbyde skolen at benytte mulighederne til valgfag.  
 
 
 
Referent: Lars Nielsen 


